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2013 主題：按著真理敬拜，隨上主心意事奉 本月主題： 認識神 2013 主題：按著真理敬拜，隨上主心意事奉 本月主題： 認識神

01:30 pm   主日崇拜 01:30 pm   主日崇拜

崇拜講題 崇拜講題

主席 主席

敬拜 敬拜

歡迎 歡迎

司事 司事

主席翻譯 主席翻譯

敬拜翻譯 敬拜翻譯

投影員 投影員

講員 講員

聖餐司事 聖餐司事

司琴 司琴

結他 結他

02:10 pm  主日學 02:10 pm  主日學
幼兒班 幼兒班

兒童班 兒童班

03:00 pm   茶點 03:00 pm   茶點
主持 主持

茶點預備 茶點預備

茶點組員 茶點組員

04:00 pm   祈禱會 04:00 pm   祈禱會
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Pastor Irene Chan Pastor Irene Chan Michael Wong Pastor Irene Chan Pastor Irene Chan Michael Wong
Mandarin Sunday Grace Law Jacky Shing Mandarin Sunday Grace Law Jacky Shing

Fun Chapman Fung Fun Chapman Fung
Fun Chapman Fung Fun Chapman Fung

Mandarin Sunday Mon/Thurs Group Cantonese (Bee) Mandarin Sunday Mon/Thurs Group Cantonese (Bee)
Mandarin Sunday Mon/Thurs Group Cantonese (Bee) Mandarin Sunday Mon/Thurs Group Cantonese (Bee)

Xiao Mei Kevin Cheung Bee Xiao Mei Kevin Cheung Bee
Jacky Xu Mrs Li Bee Jacky Xu Mrs Li Bee
讚美主 聖潔的神 新年 讚美主 聖潔的神 新年
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Worship God in truth and serve Him in His power and will Knowing God Worship God in truth and serve Him in His power and will Knowing God

01:30 pm   Sunday Service 01:30 pm   Sunday Service
Topic Topic
Chairing Chairing
Worship Worship
Welcoming Welcoming
Steward Steward

Chair Interpreter Chair Interpreter
W.ship Interpreter W.ship Interpreter
Projectionist Projectionist
Speaker Speaker
Communion Communion
Pianist Pianist
Guitarist Guitarist

02:10 pm  Sunday School 02:10 pm  Sunday School
Creche Creche
Children Children

03:00 pm   Tea Fellowship 03:00 pm   Tea Fellowship
Chair Chair
Preparation Preparation

Group Members Group Members

04:00 pm   Prayer Meeting 04:00 pm   Prayer Meeting
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Fun Chapman Fung Fun Chapman Fung

Praise the Lord Holy God Chinese new year
Jacky Xu Mrs Li Bee Jacky Xu Mrs Li Bee

Praise the Lord Holy God Chinese new year

Mandarin Sunday Mon/Thurs Group Cantonese (Bee) Mandarin Sunday Mon/Thurs Group Cantonese (Bee)



感恩與禱告 感恩與禱告
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請繼續為Pauline的兒子和他的朋友在意外後的康復禱告。

請繼續為在中東及北非地區，敘利亞，以色列和巴勒斯坦人之間的
衝突及和平進程祈禱。

2月3日（星期日）為全國祈禱日，請為重新定義婚姻立法禱告
•婚姻不會被重新定義，而真正的婚姻會促進良好的社會。
•祈求大多數國會議員對重新定義婚姻條例草案投反對票。
•為大衛·伯羅斯MP等人祈禱，他們在下議院領導反對政府所提出
重新定義婚姻的計劃。
•祈求各新聞媒體能廣泛，公正，準確地報導此事。
•祈求能公開和適當地討論重新定義婚姻的真正後果。

2月3日（星期日）為全國祈禱日，請為重新定義婚姻立法禱告
•婚姻不會被重新定義，而真正的婚姻會促進良好的社會。
•祈求大多數國會議員對重新定義婚姻條例草案投反對票。
•為大衛·伯羅斯MP等人祈禱，他們在下議院領導反對政府所提出
重新定義婚姻的計劃。
•祈求各新聞媒體能廣泛，公正，準確地報導此事。
•祈求能公開和適當地討論重新定義婚姻的真正後果。

請繼續為Pauline的兒子和他的朋友在意外後的康復禱告。

請繼續為在中東及北非地區，敘利亞，以色列和巴勒斯坦人之間的
衝突及和平進程祈禱。

請為Janet和Vivien.Moss祈禱，求神讓她們有一個安全並愉快的旅
程返回英國。

請為Janet和Vivien.Moss祈禱，求神讓她們有一個安全並愉快的旅
程返回英國。

請為恢復北愛爾蘭的和平祈禱。 請為恢復北愛爾蘭的和平祈禱。

若你願意參與探訪及邀請新朋友參加我們2月10日的農曆新年福音主
日崇拜，請聯絡Alice或陳牧師。

有興趣索取英格蘭北部復活營詳情及表格，請聯絡陳牧師。有興趣索取英格蘭北部復活營詳情及表格，請聯絡陳牧師。

若你願意參與探訪及邀請新朋友參加我們2月10日的農曆新年福音主
日崇拜，請聯絡Alice或陳牧師。

出入教會屋請鎖好大門，以保安全。 出入教會屋請鎖好大門，以保安全。
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National day of prayer for marriage on Sunday 3 February. Please pray:
• That marriage will not be redefined, and that real marriage will be 
promoted in society for the good of all. 
• That as many MPs as possible will vote against the Bill to redefine 
marriage. 
• For David Burrowes MP and others, as they lead opposition to the 
Government’s plans in the House of Commons. 
• For the news media, that they would report the issue widely, fairly, and 
accurately. 
• That the true consequences of redefining marriage would be publicly 
known and properly discussed. 

National day of prayer for marriage on Sunday 3 February. Please pray:
• That marriage will not be redefined, and that real marriage will be 
promoted in society for the good of all. 
• That as many MPs as possible will vote against the Bill to redefine 
marriage. 
• For David Burrowes MP and others, as they lead opposition to the 
Government’s plans in the House of Commons. 
• For the news media, that they would report the issue widely, fairly, and 
accurately. 
• That the true consequences of redefining marriage would be publicly 
known and properly discussed. 

Pray for peace in Northern Ireland. Pray for peace in Northern Ireland.

Pray for the safe return of Janet and Vivien Moss & a pleasant journey 
for both of them.

Pray for the safe return of Janet and Vivien Moss & a pleasant journey 
for both of them.

Pray for the the situations in the Middle East & North Africa, Syria, Israel 
& Palestine.

Pray for the the situations in the Middle East & North Africa, Syria, Israel 
& Palestine.

Continue to pray for the recovery of Pauline's son and his friends after 
the accident.

Continue to pray for the recovery of Pauline's son and his friends after 
the accident.

Please maintain good security for the Church house at all times. Please maintain good security for the Church house at all times.

Anyone who can help in visiting & inviting people to attend our Chinese 
New Year Special Service on 10 Feb please contact Alice or Pastor Irene.

Anyone who can help in visiting & inviting people to attend our Chinese 
New Year Special Service on 10 Feb please contact Alice or Pastor Irene.

Northern England Easter Conference details & forms are available, 
please contact Pastor Irene.

Northern England Easter Conference details & forms are available, 
please contact Pastor Irene.
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